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Dobrý večer, 
vzhledem k tomu, že jsem dnes obdržel dopis p. starosty týkající se návrhu  
OV Všechrom ve věci výzvy k zahájení reklamačního řízení na nesprávně  
provedené a následně poškozené obrubníky chodníku ve Všechromech, a že  
návrhy osadního výboru obsažené v zápisu č. 3 nebyly dosud zastupitelstvem v  
souladu se zákonem projednány, dovoluji si podat vám doplňující údaje k  
posouzení návrhu osadního výboru, který, jak předpokládám, bude společně s  
ostatními návrhy výboru projednáván na veřejném zasedání dne 9.11. 
V příloze posílám zmiňovaný dopis starosty k uvedené věci. 
Dále přikládám původní podání ze dne 14.9.2010, kde můžete (na str. 2) sami  
posoudit stav obrubníků v den podání, vč. případných stop po údajném najetí  
vozidel. 
Nechávám na zvážení každého zastupitele, zda poškození obou z celkových 2 ks  
nesprávně vyříznutých obrubníků (na které jsem upozorňoval p. Slabého už při  
jejich osazení), bylo způsobeno najetím vozidel na obě tato místa během  
relativně krátkého časového úseku. 
Rozhodně však nelze popřít, že přiměřeně kvalitně provedené dílo musí  
takovému zatížení (najetí automobilu) při běžném provozu odolat a reklamace  
je tedy zcela namístě. 
 
S pozdravem 
 
Ing. Pavel Soukup 
předseda Osadního výboru Všechrom.  


